
 

ACTA DEL CONSELL SECTORIAL DEL OBSERVATORI  MUNICIPAL DE PROTECCIÓ I
BENESTAR ANIMAL.

Núm. de sessió: 15
Data: 17 de abril de 2024
Hora d’inici: 18:10
Hora de finalització: 18:59
Lloc: Àgora

Asistents

Sra. Teresa Sanjuan Oltra, del Grup Municipal P.S.O.E.
Sr. Carles Bernacer Valdés, President de la Sociedad Protectora d’animals i plantes d’Alcoi.
Sra. M.ª Carmen Martínez Baldó, Agrupació d’asociacions de veins.
Sra. M.ª José Montava  y Sra. Alicia Beneyto , de la asociación “A los Gatitos de Alcoy”.
Sr. Jorge Fco. Reig Verdú, Grup Municipal Partido Popular.
Sra. María Carmen Paredes Torregrosa, del Grup  Municipal Guanyar.
Sr. David A. Abad Giner, Grup Municipal Vox.
Sr. Carles Sansalvador i Llopis, Concejal delegat de Salut Pública.
Sr. Juan Carlos Terol Gadea, Técnic  d’ Emergències.
Sra. Samantha Ruano Blanco, Jefatura de Sanitat.
Sra. Lucía Simó Esteve, Secretaria.

En primer lloc, el Sr. Carles Sansalvador dona la benvinguda i les gràcies per assistir i pregunta
si s'aprova per unanimitat l'acta anterior.

Abans de contestar ningú, la Sra. Samantha Ruano fa una puntualització en relació al punt 4 de
l'acta anterior: “posa que jo afirme que són les voluntàries les que posen i lleven les gavies,pero
elles col·laboren amb les persones que ho fan, però no són elles les que ho fan”
 
Després de la puntualització el Sr. Carles Sansalvador pregunta si hi ha alguna més? I es dona
per aprovada l'acta de la sessió 14.
A continuació indica que pasem a preg i preguntes on tambè entren les propostes presentades
per el G.M. Guanyar.

1a  Proposta:Habilitació  de  fonts  per  als  animals  de  companyia,  o  bé  es  col·loquen
accessoris perquè estos puguen fer ús.

La Sra. M.ª Carmen Paredes indica que la primera és sobre posar punts d’aigua als animals

El Sr. Carles Sansalvador comenta que en este cas recordar que ja és va tractar aquest punt
en la sessió anterior i  està reflexat en l'acta, abanda d’aixó recordar la responsabilitat  dels
propietaris de tindre els animalets hidratats i sobre tot els artilugis, per el fet que no estiguen
entremexclanlos, que cadascun porte el seu. 

La Sra. M.ª Carmen Paredes indica no és referiem a aixó, és referim al fet que s’acoplen coses
a les fons que tenim ja en la ciutat; sobre això s'indica per part del Sr. Juan Carlos Terol que les
fonts només tenen un punt d'aigua; M.ª Carmen Paredes indica que tenen clar que el animalet
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no deu de beure on els humans, llavors hi han artilúgis que l’aigua de la font cau a un altre lloc,
per els animalets.
La Sra. Samantha Ruano indica que també pensa que poden durlo els propietaris, ho porta
plegaet i poden mullar al animalet i pots agafar l’aigua de la font, no fa falta que l’animal bega
directament de la font.
En el tema de les fons si que va passar una volta que es va donar el cas de  “tos de la gossera”
que és contagiava d’un al altre, aleshores hi ha que tindre cuidaet. Nosaltres el que vam fer a
setembre, que ja és va contestar a l'acta, és passar a inspecció general de serveis que ens
digueren si és poden possar més; el encàrrec està fet, aixó és el que nosaltres amb tramitat.
Puntualitza la Sra. M.ª Carmen Martínez que tampoc està de mes insistir; a lo que indica el Sr.
Carles Sansalvador que ja està tramitat l'encàrrec corresponent.

La Sra. M.ª José Montava indica que de totes maneres hi han pobles que tenen en la fonteta
un acople, com una baseta que està apegaeta, que pràcticament s'ompli del aigua que asguita i
serveix  per a gatets, pardalets, coses aixina.
La Sra. Samantha Ruano puntualitza que, tingam en conte que en tots és puestos que regola
l’aigua i és queda embalsà, com estàs dient, el mosquit tigre comença a anar quan fa calor, no
pot quedar-se cap de aigua embassada; a lo que li comenta la Sra. M.ª José Montava que eixe
aigua està continuament corrent, i diem en fons puntuals,la qual cosa confirma també la Sra.
M.ª Carmen Martínez.

Samantha Ruano indica que per aixó el millor és evitar tot el que siga transmisió de malaltíes.
fonts  ja  ni  han,  al  Benisaidó  hi  ha  un  altra,  o siga  que  ja  hi  ha  alguna,  en  les  zones
d’esparciment també, o siga que haver-ne ni han. Per aixó esperarem a vore que inspecció
general de servicis diga si és poden posar alguna més, i si podem posar més dels que existixen
ja és demanarà.

2a Proposta:  S'estudie l’urgència de col·locar en els barris on no existisquen,  “Pipi-
Cans”; així com un programa de concienzación per la brutícia que s'observa als carrers
de la ciutat.

M.ª Carmen Paredes indica que no es tracta de pipicans sinó de zones d'esplai per a gossos, i
el Sr. Carles Sansalvador comenta, en referència als pipicans, que ja es va tractar en la sessió
anterior, efectivament.

Comenta la Sra.M.ª Carmen Paredes que s'estava parlant que anavem a possar mes zones i ja
han anunciat altra vegà que va en la zona d’allà dalt. i encara no… La Sra. Samantha Ruano
puntualitza que és Cantagallet
Indica la Sra. M.ª Carmen Paredes que la setmana passada en la comisió informativa ho va
preguntar i van dir que no anava endavant i esta setmana passà sí vaig llegir que si que anava
ja endavant.

En comentar això la Sra. Teresa Sanjuan informa que les coses de veritat que van molt lentes,
estic d’acord, però sempre estem treballant perque és fasa, ara passa per junta, però aixó no
vol dir que estiguera acabat, perque el que passa per junta és un adecuament, però no és tot,
açí(en eixa Junta de Gobern) no entra aixó que volem posar per als gossos, és un altra cosa,
va per separat. En este cas és per adecuar la bassa eixa que ni havía, són coses diferents.
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Pregunta aleshores la Sra. M.ª Carmen Paredes si tardarà? Al que la Sra.Teresa Sanjuan li
respon que depent de l'espai, i de les circunstancies de cada espall, però que és dificil, per
ejemple en batoi,  tens que parlar  amb els  propietaris,  perque no són de l'ajuntament,  són
moltes coses que pareix que digues: “no ací i fet, i no és aixina”, és complicat, però depent
d’aixo, si el propietari vol vendre i està dispost i no hi ha problemes de veins, és pot fer molt
ràpit, si és de l'ajuntament mes rapit encara si no hi ha cap de cosa que tingues que reparar,
cada espai és diferent.

La Sra. M.ª José Montava insistix que s’hauiria de vore, s’hauria de fer.
La  Sra.Teresa  Sanjuan  confirma  que  és  el  que  estem  mirant,  en  Cantagallet,  perquè
s'adequarà la zona eixa, jo es que el millor seriosa dir, cantagallet, demà s’arregla tot però no
és aixina.Indica el Sr.Jorge Fco. Reig que la prensa va exagerant la noticia.
Contínua explicant la Sra. Teresa Sanjuan que el que passa per junta és això de l'adecuació de
la zona, de la zona de l'estanc; la part de dalt, puntualitza Carles Sansalvador.
El Sr. Carles Bernacer comenta que en València, al llarg del que és el riu ni han mols llocs, no
fa falta que siguen llocs molt grans, sinó simplement poder anar i soltar-ho, per tamany no és.
Indica la Sra.M.ª José Montava que si ferem eixos espais evitariem gossos solts, perque ni ha
una zona per la zona nort, en la zona de transports pasqual, darrere de Mercadona, tot eixe
parc, solten als gosos. Ací puntualitza la Sra. Samantha Ruano que  hi ha una zona per als
gossos,  una zona d'uns 20 metres cuadrats que és per  aixó.  Contínua explicant  M.ª  José
Montava que hi ha gossos que maten als gats, però si soltaren als animalets en estos llocs,
tendríen per a córrer, estaríen els animals en llibertat, que tenen que gaudir pobres, i s'evitaríen
eixes coses (morts de gossos a gats).

Davant el plantejat per la Sra. M.ª José Montava indica Samantha Ruano que és suposa que
eixes coses no és poden fer, no és pot soltar un gos en un parc públic; li comenta M.ª José
Montava que per alli van tots sols. Indica en este cas Samantha Ruano que  hi ha que cridar a
la policia, per a que multe, clar.
Juan Carlos Terol puntualitza que els usuaris d'eixos parcs són només persones amb gossos,
que no hi ha ningú més.
A continuació indica el Sr. Carles Sansalvador que de tota manera és deixa el punt perque és
una cosa que tenim pendent, nem alvancan poc a poc.
La Sra.  M.ª  Carmen Paredes indica que li  agradaria  que anaren informant  cada volta  que
quedem com està el tema tan del primer punt com el segon. 

3a proposta:L'estudi de la possibilitat de crear un centre per a situar als gats malalts i
majors

Pregunta la Sra. M.ª Carmen Paredes la posibilitat de crear un centre per als gats malats i
majors; li contesta el Sr. Carles Sansalvador que aixó ja és va contestar tal qual, que te poc
que afegir, i que en l'acta  anterior està la resposta.
Davant això la Sra. M.ª Carmen Martínez pregunta, com va quedar, que no s’hen recorda.
Indica Carles Bernacer que no era factible, al que M.ª Carmen Martínez completa indicant que
económicament no és podia portar a terme.

Samantha Ruano realiza en este punto la siguiente puntualización: aixo no es una competencia
municipal, la competencia municipal es arreplegar gossos del carrer i les colonies felines, el
benestar  dels  animals  que no tenen amo,  no fer  un refugi  per  als  animals  de la  gent,  es
normatiu, i els gats si no están per a estar en la colonia, deuen eixir en adopció,no poden estar

C/ Pintor Casanova, 10, 2n - Tel. 965337100  Ext. 1060 – Fax 965537191 - Email: sanitat@alcoi.org – Web http://www.alcoi.org

C
op

ia
 a

ut
én

tic
a 

de
 d

oc
um

en
to

 p
ap

el
 -

 C
S

V
: 1

52
51

47
21

61
54

63
76

50
3.

 V
al

id
ac

ió
n:

 h
ttp

s:
//s

ed
ee

le
ct

ro
ni

ca
.a

lc
oi

.o
rg

/v
al

id
ac

io
n



 

al carrer, es tindrà que buscar un adoptant. Aixó ja ho vam parlar també. Comenta el Sr. Carles
Bernacer que  quan un gat  es deixa agarrar, eixe no torna a pisar el carrer, per que es que va
a durar  2 dies avans de que l’atropellen, si  fora perque l’agarren, dons genial,  i   si  están
identificats com de colonia, dons  ja es deixen alli.  Continua comentando la Sra. Samantha
Ruano que per aixó no té massa sentit eixe punt.
Continua puntualitzant el Sr. Carles Bernacer que els gats malatls si que els agarrem.
En este punt la Sra. Alicia Beneyto indica que hi ha que parlar de tots,  majors i  malats; li
contesta el Sr.Carles Bernacer que en els gats passa com en els gossos, malats, majors, alli
(albergue)es tenim a tots.  Segueix indicant la Sra.Alicia Beneyto que estem  parlant dels gats,
que pensa que sí que fa falta un centre per a ells. Li comenta el Sr.Carles Bernacer que està, el
puesto està, referinse al Alberg. Dons que es potèncie més, indica la Sra. Alicia Beneyto.
Segueix  comentant  el  Sr.Carles  Bernacer  que sabeu de sobra  que els  animals  que estan
malats ens els porteu al alberg i si no els porteu es per que no voldreu.
En relació als gats malalts comenta la Sra. Samantha Ruano que a vore, ni han malalties que
evidentment, pense que igual el veterinari podria fer el tractament a la mateixa colònia, i hi ha
altres que serà impossible i tindra que traslladarse a la clínica, aixó és te que gestionar i tot aixó
ja està vist, no hi ha mes que dir, ho ham dit moltes voltes, quin és el procediment i el protocol
que hi ha que seguir; pensava que açó estava molt clar i no feia falta  recordar-ho un altra
vegà. Li respon la Sra.Alicia Beneyto indicant que pensa que estàn molt desatesos, l'enfermetat
en els gats, que és el tema que estem tocant, estan prou desatesos
Comenta  la Sra. M.ª Carmen Paredes que la questió es que ni han molts. No hi ha prou
capasitat en el alberg?. Le contesta Carles Bernacer que capacitat, mentres es puguen clavar
es claven, pero la capacitat que te el alberg es el que es, no es poden tindre animals per que
sí. El fí del alberg es l’adopció i si no, dons els gats están allí. A nosaltros si m’hos entren gats
malalts i no es poden soltar, dons no es solten i es queden allí, que no té mes, el que passa es
que ni han molts.
Contínua explicant la Sra. Samantha Ruano que hi ha que fer el que diu la veterinària que porta
l'alberg i seguint les seues instruccions. Si el veterinari que és el professional correspondent diu
que és deu de fer una cosa  és fa,no podem inverntarse nosaltres altres coses.
Indica la Sra. Alicia Beneyto que aixó és el que fem!, continuant M.ª José Montava explicant
que és la capacitat, que ells no tenen lloc per a tot
Samantha Ruano: no podem agarrar gats de carrer i possarlo ahí, aixó no te cap sentit, estan
on tenen que estar; indicant M.ª Carmen Paredes: però els malats?
Indica Samantha Ruano que a casa d’algú que és vullga, perquè tenen que eixir en adopció si
són animals que ja estan socializats
M.ª Carmen Martínez: eixos animals no els agafa ningú.
MªCarmen Paredes contesta que quan tu agafes a un animal que està malalt de una colonia,
no necesariament està sociabilizat,  l’agarres perque...continua explicando Samantha Ruano
que aixó deu de dir-ho el veterinari, no nosaltres,el veterinari que es el profesional i ell el dirà
dons a este animal li fa falta estar ingresat 15 dies per a posar-li el tractament, i es pujarà a la
protectora, i estarà aillat  perque no contagie a un altre  i se li fa el tractament , no ni ha més.
Hi ha que fer el que diu el profesional correspondent
Puntualiza el Sr. Carles Bernacer que  si es de colonia es tornarà a la colonia i si es susceptible
de ser adoptat es posará en adopció.
Pregunta aleshores la Sra. M.ª José Montava: i si es un gat contagios?. Dons aleshores ja
vorem el que diu el veterinari
Samantha Ruano: el veterinari es el que diu que es fa amb ell
Alicia Beneyto: les directrius les marca un profesional, Samantha
Samantha Ruano: clar
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Alicia Beneyto: es que no ho neguem , es una realitat dels animalets del carrer, lo que pasa
que estém, no se, fora de realitat
Finalitza la Sra. M.ª José Montava dient que la teoria és molt bonica i després la pràctica no és
el mateix. Els protocols estàn molt be, però el dia a dia, és molt complicat, i capacitat no ni ha.
Per ejemple, diu la Sra. M.ª José Montava: la veterinaria el dirà, este animal necessita 30 dies
de medicació, val, quí medica a un animal que no es dòcil?, tens que tíndrelo aillat i donarli el
medicament amb el paté, pero necesites un espai per a tindre a eixe animal.
Li responen al unísono Samantha Ruano i Carles Bernacer  que el espai  ja està!
Pregunta la Sra. MªJosé Montava: i si  tenim 10?, i tornen a contestar Samantha Ruano i Carles
Bernacer: dons 10 en entraran i si tenim per a 1000 i en entren 1100,  tornarem a parlar d’açó.
M.ª Carmen Martínez: exacte, quan l'espai no seguisca adecuat o estiga saturat
Comenta la Sra.M.ª Carmen Paredes: el mal és que si no els pugeu allí dal (els animals), no
s’àmplia i el problema és queda fora de la realitat. Exacte, és invisible comenta M.ª Carmen
Martínez.

Finalitza dient la Sra. M.ª Carmen Paredes que veen el volum que porten les xiques dels gatets
és necessari que s’amplie l'alberg.

4a proposta:  Augmentar  el  control  i  els  sancions per  als  propietaris  de gossos que
incomplisquen els normes, sobretot en matèria d'exrementos i orines.

Esmenta la Sra. M.ª Carmen Paredes que la quarta proposta, ja en hem parlat avans, però
contínua igual, sense posar-se multes i sense solucionar- se.

Puntualitza el Sr. Carles Sansalvador que el tema de les multes és una cosa que fa la policia,
nosaltres en el departament de sanitat fem tramitació administrativa dels sancions.
Comenta  en  relació  a  això  el  Sr.  Juan  Carlos  Terol  que  efectivament  són  multes
administratives, i  que després ni ha que provar-ho, tens que agarrar lo en eixe moment (a
l'infractor), i dos policies; en un a soles, llavors com l'agarres?. Tenen que anar en l'uniforme i
la gent si és veu no incumplix.

La  Sra.  Samantha  Ruano  indica  que  totes  les  sancions  que  s’alcen   es  tramiten  per  el
departament, assumpte que confirma Carles Sansalvador.
Continua explicant el Sr.Juan Carlos Terol que es multa la quantitat que es multa perquè és
dificil enganxar als propietaris que incomplixen. En relació a això informa Samantha Ruano que
s’informa; tota la gent que crida, és diu que te que donar la descripció, l’horari, la descripció del
gos, aixina com al fet; que ho posse per instància i nosaltres la pasem a la policia, aixó sí que
és fa, i estem fen-ho de manera contínua.
Pregunta  la  Sra.  M.ª  Carmen  Paredes  si  no  és  podria  fer  un  seguiment  per  barris,  cada
setmana en un barri, i contesta Samantha Ruano que està dins de l’ordre de la policia.
Juan Carlos Terol: és un problema d'educació i concienciació. 
M.ª Carmen Paredes comenta que no tan sols són excrements, l'orí en la ciutat és descomunal,
i Samantha Ruano que ni ha una cantitat de gossos que no és ni normal.

En este moment pregunta el  Sr.  Jorge Fco. Reig si  a part  dels excrements, també arriben
sancions per molesties de gossos als veins? Contesta Samantha que sí; però que la major
quantitat de multes són referents a gossos potencialment perillosos, solts, sense morrió o el
propietari sense llicència.
Torna a comentar M.ª Carmen Paredes si esta fense, això d'anar per els barris? I li contesta
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Samantha Ruano que nosaltres, medi ambient i policia rebrem les línies verdes, i eixes queixes
no han de ferse per ahí, tenen que posar instància o cridar directament a la policia, però com la
gent  aixó  no  ho  sap;  no  sap   exactament  per  que  servix  la  línia  verda.  El  que  fem  és
centralitzar-ho i passar-ho tot a policia i ells quan els arriba ho tenen indicat en el torn.
Pregunta el Sr. Carles Bernacer la possibilitat de fer alguna campanyeta per a informar a la
gent, contestant-li Samantha Ruano que aixó ja és fa, en facebook compartim les campanyes
amb  les obligacions per als propietaris.
Pregunta M.ª José Montava com es pot denunciar a la gent que no arreplega els excrements o
no netetja els orins? I Samantha contesta que en la policia, que la línia verda no és el lloc
adequat per a això, encara que la gent l’utilitza perquè és anònima.

En este moment la Sr. M.ª Carmen Martínez, que representa a totes les associacions veïnals
comenta que la queixa principal de totes les associacions és el tema dels excrements i els orins
i  proposa,  que  cada  associació  en  el  seu  barri  si  observa  molts  excrements  escriga  al
departament de sanitat o a la policia. A la policia, li puntualitza Samantha. Seria anar un pas
més alla, vós semble be que ho diga al moviment veinal? Pregunta M.ª Carmen Martínez
Continua comentant Samantha Ruano que vosaltres podríeu fer un mapex del barri i dir, en
aquest carrer, en aquest carrer i en aquest carrer s'observen excrements o orins, i ho pasem a
la policia, o a netetja viària. Però aixó ja està fense, arribe per instància, línia verda, etc...
M.ª Carmen Martínez: hem quedat que directament a la policia, eh? sí.

Contínua comentant M.ª Carmen Martínez l’altra proposta dels asociacions, és demana espais
que no seguen tan grans per a socialitzar als gossos. Sobre aquest tema Pedro comentava
això de Cantagallet, hi ha un espai enorme que esta parat, que no és fa res, que a vore quan
s’utilitza i quan se li dona ús. Aixó ja fa tems que està parat. La resposta a Pedro seria que ja
va a fer-se ahí algo, no? Contesta a esta pregunta el Sr. Carles Sansalvador dient, que el
primer pas.
Completa la contestació la Sra. Teresa Sanjuan comentant que el  primer pas no, s’hen han fet
ja uns cuans,s’ha fet molt; i puntualitza M.ª Carmen Martinez que eixe espai esta ahí tancat, de
moment no està fense ús.
M.ª Carmen Paredes indica que fa uns mesos ella va putjar i sí que estava obert. Li comenten
varios que perque la gent entra estant tancat.
El Sr. Juan Carlos Terol comenta el cas d’un altre parc, este baix de cotes baixes, que ni ha un
troç vallat, no te ni porta, i mai s’ha obert; en relació a això indica el Sr. Jorge Fco. Reig que
alguna volta en el ple hem preguntat per eixe tema.
Indica Samantha Ruano que a vore si no és públic? I contesta el Sr. Jorge Fco. Reig que sí que
és públic; este espai està dins del parc, puntualitza el Sr. Juan Carlos Terol.

Continua M.ª Carmen Martínez trasladando  l’altra pregunta que fan, en este cas Juan de la
associació La Mistera: que passa en els petardos? Ni han molts veins que han anat a queixarse
ja a Juan, del parc El Romeral; ara comença la temporà dels petardos, per als gossos es un
conflicte.
Contesta Juan Carlos Terol que este any hem aconseguit que no ni aixga venta en tterreny
públic, però que si van a Cocentaina o Muro a comprar-ne o si hi ha alguna tenda autoritza,
aixó ja no podem evitar-ho.
Comenta Carles Bernacer que aquest any està notanse menys.
Indica M.ª Carmen Martínez que aleshores, que li dic a Juan? com esta aixó? està regulat o no
està regulat?
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M.ª José Montava pregunta si esta prohibit tirar-ne?
Continua explicant el Sr. Juan Carlos Terol que no està prohibit, però que és va decidir que en
terreny públic no s’autorizarien eixe tipus de venta.
El Sr. Jorge Fco. Reig puntualitza que de totes maneres pots anar a  Muro, Cocentiana i ho
pots comprar.
Finalitza  l'explicació  el  Sr.  Juan  Carlos  Terol  comentant  que  si  s'adquirix  en  una  botiga
autoritzada per subdelagació, que és la que té la competència, l'ajuntament no pot fer res;
encara que subdelegació si se li  demana  i  és en terreny públic, ho denega perquè sap la
postura de l'ajuntament enguany.
M.ª Carmen Martínez pregunta si està prohibit tirar petards en un espai públic i Juan Carlos
Terol indica que no hi ha cap norma que diga que no és poden tirar en terreny públics, però que
falta molta educació i le respon a  la Sra. M.ª José Montava  que tirar un petard a un animal és
un delicte.  Així com que està regulat la grandària i l'ús dels petards.

Contínua la Sra. M.ª Carmen Martínez amb l'última proposta, i  indica que com a moviment
veinal,  en l’ultima activitat  dels pressupostos participatius van tornar a fer la proposta de 2
espais per a esparciment per als gossos; una en el viaducte i una en Batoi.
Pregunta MªJosé Montava si va eixir votà? I li contesta M.ª Carmen Martinez que no, i que la de
Batoi portem molt de temps demananla. Vull explicarvos, que nosaltres a Batoi vam arreplegar
firmes i tot, peque allí putja molta gen, inclús de la zona de Sta. Rosa, i el parc de Batoi que
connecta amb el Collao te una zona, que ja vam parlar amb Jordi (Martínez) en el seu moment,
i em quedat amb la Sra. MªTeresa Sanjuan per a pujar, ja que eixa zona és pública, i no és molt
gran, que està molt bé, és perfecte, que no ni ha que fer grans inversions i en la zona del
viaducte també és va vore una zona, que jo crec que era pública, que també és qüestió que ho
portarem endavant
Contesta  el  Sr.  Carles  Sansalvador  que  les  xicotetes  zones  d'esplai  si  entren  en  els
pressupostos participatius s'ha de moure per eixa banda.
I li contesta M.ª Carmen Martínez que si no ixen en els pressupostos, que han de ser temes
viables fora d'estos. Comenta sobre aquest tema el Sr. Jorge Fco. Reig que en els presupostos
és més dificil perque els clubs o asociacions esportives tenen molta força.
Aleshores, açi és l'espai per a dir-ho, acaba comentant la Sra. M.ª Carmen Martínez.
Seguix comentat la Sra. Samantha Ruano sobre el tema, que la ciutat és la que és. 
En este moment la Sra. M.ª Carmen Martínez conta una anècdota: que va pujar la policia al
parc de Batoi i va començar a dir coses a la gent i és deia la gent: no tenim espais per a deixar
els gossos i estos tenen que córrer; i la policia sen va anar.

 En este moment abandona la sessió la Sra. M.ª Teresa Sanjuan.

Comenta  el  Sr.  Carles  Bernacer  que quina opció  ni  hauría,  que els  parcs  públics  que és
tanquen, s’obriren a certes hores per als animals? Le constesta Samantha Ruano que ja hi ha
zones específiques per als gossos. 
La Sra. M.ª José Montava pregunta perquè no es posen càmeres per a controlar els parcs i se li
contesta que no es pot, per part de  Juan Carlos Terol.
Comenten un poc entre tots que esta proposta s'ha de presentar als pressupostos participatius,
però  cal  moure-la;  de  tota  manera  indica  el  Sr.  Jorge  Fco.Reig  que  per  eixa  via  no  ho
aconseguiran mai. Comenta a continuació la Sra. M.ª Carmen Martínez que això del parc de
Batoi és fàcil perquè ja està delimitat.
També es té  clar,  per  part  de tots,  que els  parcs estan tancats  perque costa  molt  el  seu
manteniment i no hi ha diners.
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Finalment pregunta M.ª Carmen Martínez, ja que no li ha quedat molt clar, que ha de contestar
a Pedro sobre l'espai delimitat en Cantagallet? I li contesta el Sr. Carles Sansalvador que s'han
fet passos i ara s'ha realitzat l'adecuació de la zona.
Eixe espai serà el lloc d'esplai dels gossos, per a socibilizarse,pregunta M.ª Carmen Martínez?
Quan este adequat al 100%, ho serà contesta Carles Sansalvador.

Clar això, el Sr. Carles Sansalvador pregunta si hi ha alguna qüestió més i es dona per conclòs
l'observatori animal, indicant que bones festes!!

La sessió núm. 15 s'alça a les 18:59h.
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